
 

 

 

         PARTICIPATIERAAD 

Advies 
 
Aan:  College van B&W  
Van:  Participatieraad 
Datum:  2 augustus 2022 
Onderwerp: ongevraagd advies dorps- en buurthuizen 
 

Geachte college, 

Dank voor uw uitvoerige reactie (kenmerk Z128811?UIT22-134016) op ons ongevraagd advies 

betreffende dorps- en buurthuizen. In onze raadgeving is sprake van een drietal concrete adviezen.  

Wij adviseren het College van B&W om coulanter om te gaan met de ondersteuning van initiatieven 

voor dorps- en ontmoetingsruimten in de kleine kernen zodat daar gezamenlijke activiteiten 

opgestart en uitgevoerd kunnen worden.  In uw reactie somt u een aantal ondersteunings-

mogelijkheden op voor initiatieven in de kernen: de subsidieregeling voor investering in 

duurzaamheid, de structurele bijdrage aan Dorpsbelangenorganisaties, de ondersteuning door een 

gebiedsambtenaar en/of verenigingsondersteuner en de mogelijkheid van incidentele subsidies.  

We zijn van mening dat genoemde mogelijkheden onvoldoende zullen zijn. Wat naar onze opvatting  

ontbreekt is een lange termijn visie op het ondersteunen van kleinschalige voorzieningen voor 

welzijn en contact in de kleine kernen en een ruim gemeentelijk budget voor structurele 

ondersteuning van dorps- en  ontmoetingsruimten in kleine kernen.  De door u geschetste 

mogelijkheden zijn naar onze mening onvoldoende om de gewenste activiteiten aan te kunnen 

bieden. 

We zijn verheugd dat in het coalitietakkoord ‘Bouwen aan een dienstbaar, leefbaar en sociaal 

Bronckhorst’  onze constateringen in dit opzicht gedeeld worden.  In de inleiding  van hoofdstuk 3 is 

treffend verwoord wat we met ons advies beogen: “….we gaan uit van een brede basis waarin 

inwoners zoveel mogelijk zelfstandig en met eigen verantwoordelijkheid deelnemen aan de 

maatschappij. Er zijn voldoende ontmoetingsmogelijkheden voor een breed sociaal netwerk… Daarbij 

ondersteunen we zowel op inhoud als op faciliteiten”. Verderop wordt aangegeven dan in 2022 en 

2023 ingezet wordt op dorpskamers  als laagdrempelige ontmoetings- en activiteiten plekken…. en 

ondersteuning  van initiatieven voor laagdrempelige ontmoetingsplekken in elke kern.  

We ondersteunen deze ambitie van harte en worden graag betrokken bij de uitvoering van het 

onderzoek naar het lange termijnperspectief betreffende genoemde voorzieningen en hopen dat er 

op korte termijn al concretere stappen gezet kunnen worden.  

 Met ons tweede advies hebben we het College verzocht initiatieven te nemen om lokaal 

verschillende partijen die activiteiten ontwikkelen voor de bewoners te verbinden. In uw bief van 10 

mei werd hier in globale termen op gereageerd.  Graag worden we nader geïnformeerd over de 

inhoud en de  voortgang van het traject Toekomstbestendige vitale verenigingen. We zijn blij in het 

collegeakkoord te kunnen lezen: “We stimuleren en inspireren verenigingen en organisaties om te 



verbinden en waar mogelijk samen te werken om zo met minder mensen meer te bereiken”  Goed 

dat dit ook al nader geconcretiseerd wordt op pagina 15 van het collegeakkoord. Deze voornemens 

worden door ons onderschreven en graag zien we deze op korte termijn verder vertaald in concrete 

acties. We zijn graag bereid mee te denken over de invulling en concretisering van deze ambities.  

Ook voor ons derde advies is aandacht in het collegeakkoord. Graag vernemen we op welke wijze het 

college verenigingen en organisaties wil ondersteunen en faciliteren en welke laagdrempelige  

activiteiten de gemeente samen met lokale verenigingen en organisaties  wil aanbieden om een 

sociaal netwerk aan alle inwoners te kunnen bieden. 

We zijn van mening dat uw reactie onze adviezen in uw brief van 10 mei op onderdelen erg summier 

was, maar onderschrijven de visie, ambities en doelen van het collegeakkoord. We  willen in een 

nadere kennismaking met het college onze adviezen graag nader toelichten. 

 

Met vriendelijke groet,  

Anneke Voorend 

secretaris 

 

 

 


